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Bespreking brief VWS: voorstel wijziging opdracht BC

De commissie heeft vanuit VWS een brief ontvangen in navolging op het gesprek
wat eerder in december heeft plaatsgevonden.

Het gemeenschappelijk gedeelde gevoel hierbij is dat als de cie niet uit zichzelf

ongevraagd adviezen uit kan brengen ten goede van de digitale applicaties die tot

op heden zijn ontwikkeld, dan verdwijnt daarmee ook de meerwaarde van de

commissie. De kracht is namelijk dat zij ook o.b.v. signalen ongevraagde adviezen

uit kan brengen met doel het ministerie zo goed als mogelijk te helpen in deze

complexe materie.

Morgen (dd. 7 januari) zal een brief met reactie vanuit de cie gedeeld worden met

VWS. Besproken wordt om aan de brief nog toe te voegen en aan te kondigen dat

zij ook graag nog gaat werken aan een blik vooruit o.b.v. lessons learned, zoals

eerder ook al gevraagd. De cie vindt het nog van belang dit te doen, ongeacht hoe

de voortzetting van de commissie eruit zal zien. Dit zal ook een onderdeel zijn van

de inhoudelijke onderbouwing van het nut en de toekomst van de commissie. Zij
vindt het belangrijk om in een multidisciplinair gezelschap na te denken over

dergelijke vragen. VZ geeft aan bij het gesprek te willen onderbouwen dat

ongevraagde adviezen heel waardevol zijn. Commissie staat open voor een
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constructief gesprek met VWS. Doel van de cie is om zich in te blijven zetten,

maar dit moet wel gewenst zijn.

Belangrijke punten m.b.t. eigen functioneren: veel mensen zijn gestopt, als de

opdracht veranderd zal dit doorzetten. Er wordt gesproken over de diverse

adviezen die geschreven zijn. Opgemerkt wordt dat bij ieder onderwerp een

haakje kan worden gemaakt naar digitale ondersteuning. Hoe kleiner dat haakje
is, hoe verder de advisering echter afstaat van de organisatie waarje aan

adviseert. Punt voor de commissie is om hier zelf ook steeds bij stil te staan als zij
voornemens zijn te adviseren. Onderdeel maken van de eigen strategie voor

draagvlak richting de toekomst. Sommige thema’s waarover is geadviseerd liggen
veel breder dan RDO en VWS, dit is misschien ook wel een punt van discussie of

de commissie dan niet beter ergens anders thuis hoort. De commissie kan in dit

kader in de aankomende gevallen zelf beter signaleren of advisering vraagstukken
bevat die buiten de scope van VWS vallen. Belangrijk om op te merken is dat het

merendeel van de adviezen wel goed is aangekomen en ook in kamerstukken is

meegestuurd dan wel daadwerkelijk opgepakt is.

Update: stand van zaken Omicron / CTB / Dynamische app

Momenteel speelt er dat er Europees beleid in de maak is welke de coronapas zal

versterken. Dit brengt ons terug naar het dynamisch CTB en hoe de commissie om

wil gaan met het laatste concept advies hierover wat nog klaarligt.

Betreft een gevoelig punt waarin het in principe heel rationeel is om te vragen en

te adviseren dat betreffende parameters achter maatregelen en inzet van

middelen goed gemonitord moeten worden i.v.m. de effectiviteit hiervan. Dit

wordt relevanter met de nu heersende Omicron variant. Veranderingen gaan snel

wat het belangrijk maakt dat er regelmatige dataverzameling is. Cie bespreekt dat

het voor hen niet duidelijk is hoe andere landen dit monitoren. Er is ook nog geen

sprake van een dynamische coronapas, maar betreft wel een onderwerp wat zal

gaan spelen. Eerste aanwijzingen daarvan terug te herleiden naar OMT-advies

waarin ook voor overige nauwe contacten een testadvies wordt geadviseerd
gezien de besmettelijkheid van de Omicron variant. De huidige definities van

contacten zijn mogelijk niet voldoende om besmettingen tegen te gaan wat een

andere manier van denken vereist.

Commissie bespreekt mogelijk andere aanpak en inzet van digitale ondersteuning

hierbij dan aanvankelijk ingezet met bijv. CoronaMelder. In een volgende fase

kunnen bijv. andere aspecten belangrijker worden zoals drukte op een plaats of

locatie, luchtkwaliteit en ventilatie. Gedacht kan dan worden aan crowd source

instrumenten. Nieuwe ontwikkelingen zijn in ieder geval wenselijk waar deze

commissie ook een bijdrage aan kan leveren. Digitale middelen die aan de hoogste
voorwaarden voldoen kunnen hierin een rol spelen.

Verslag vorige vergadering

W.v.t.t.k. en afsluiting
Aantzllen positief geteste mensen zal de aankomende periode stijgen. Worden op

dit moment ook heel veel testen afgenomen per dag. Nieuwe ontwikkeling dat ook

Stichting Open Nederland betrokken zal worden bij het testen. Betekend wat voor

het BCO: het brononderzoek wordt vager, en hetzelfde geldt voor het aantal

contacten. Wat betekend dit voor de inzet van digitale middelen?
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Verder wordt aangegeven dat volgende week een terugkoppeling wordt gegeven

van het gesprek met VWS.
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